

2014 年 1 月 7 日
7 January 2014

酒牌局公開聆訊結果
Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案 Case	酒牌局的決定 Liquor Licensing Board's Decision
Petite Oyster Limited 酒牌續期申請	同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。
001 Company Limited Application for Amendment of Additional Licensing Condition of Liquor Licence	Refused application for amendment of additional licensing condition.
Culture Club Gallery Application for Transfer and Renewal of Liquor Licence	(i) Approved application for transfer of liquor licence; and (ii) Agreed to issue a 9-month liquor licence with the amendment of an existing additional licensing condition as follows: All doors and windows of the premises shall be kept closed between 10:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day.

<p>Taku Application for Transfer of Liquor Licence</p>	<p>Approved application for transfer of liquor licence with the amendment of an existing additional licensing condition as follows:</p> <p>(a) No liquor shall be sold or supplied for consumption or consumed in the balcony of the premises or outside the front doors on G/F of the premises between 11:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day;</p> <p>and the imposition of the following additional licensing condition:</p> <p>(b) The licensee shall with due diligence ensure that liquor sold or supplied is to be consumed on the premises only; and</p> <p>The other existing additional licensing conditions on the liquor licence remain unchanged.</p>
<p>McSorley's Ale House Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.</p>
<p>The Globe Application for Renewal of Liquor Licence</p>	<p>Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.</p>
<p>Malty 酒牌修訂(更改附加持牌條件)及續期申請</p>	<p>同意續發為期 12 個月的酒牌，並批准修訂有關售酒時限的附加持牌條件如下：</p> <p>凌晨 5 時至上午 9 時，不得售賣或供應酒類飲品供顧客在處所內飲用；及酒牌上其餘原有的附加持牌條件則維持不變。</p>
<p>自家煮意 D & D Kitchen 新酒牌申請</p>	<p>同意簽發為期 12 個月的酒牌。</p>

<p>醉酒樓 2(香港)有限公司 A2 Pub (HK) Company Limited 酒牌轉讓、修訂(更改附加持牌條件)及續期申請</p>	<p>(i) 同意批准酒牌轉讓及修訂(更改附加持牌條件)申請；</p> <p>(ii) 同意續發為期 9 個月的酒牌，並修訂原有的附加持牌條件如下：</p> <p>(a) 持牌人須於每天晚上 7 時至翌晨 3 時留駐處所當值，每週星期四例假除外；</p> <p>(b) 晚上 11 時至翌日上午 9 時，不得在處所內播放音樂或使用擴音器發出音響；及</p> <p>酒牌上其餘原有的附加持牌條件則維持不變。</p>
<p>MESSINA 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>
<p>M1 酒牌續期申請</p>	<p>拒絕批准酒牌續期申請。</p>

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。

Note : Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.